
REPUBLIKA HRYATSKA
LICKO.SENJSKA ZUPANIJA
osNovNA SrolR DR. FRANJE TUoMANA
Rijetka 2, 53230 Korenica

Klasa :600-0 41 22-03 / OG

U r. b roj : 2125 I 28-02-0!-22-02
U Korenici, 24.kolovoza 2022. godine

Zapisnik sa 2O.sjednice Skolskog odbora

Mjesto odriavanja: O5 dr. Franje Tudmana, Korenica - u6ionica hrvatskog jezika
Vrijeme odrZavanja: srijeda,24. kolovoza2O11.godine u 11,00 sati

Sjednici su pristupili:

t. Aleksandra Majetii - dlan, ispred Uditeljskog vijeia
2. lvana lvandevii - 6lan - ispred Skupa radnika

3. Nikolina Medakovii-tlan, ispred Uditeljskog vijeia
4. Katarina Kukuruzovii - dlan, ispred Osnivaia Lidko senjske Zupanije

Opravdano odsutni:

1. Goran Jurkovi6, dlan ispred Vijeia roditelja
2. Josipa Matanid - dlan , ispred Osnivada Lidko senjske Zupanije
3. Niko Stipii- dlan, ispred Osnivada Lidko senjske Zupanije

DNE\TNI RED

1. Usvajanje Zapisnika s l g.sjednice Skolskog odbora
2. IzvjeSie o uspjehu udenika na kraju Skolske 202l.l2022.godine
3. Potvrdivanje odluka donesenih elektronskim putem 26.7.2022. godine
4. Imenovanje Voditelja SSp za Skolsku 2022.12023. godinu
5. Primanje pomo6nika u nastavi po Javnom pozivu od 13.7.2022. godine
6. Razno

Ad. 1.
dlanovi Skolskoga odbora dobili .,, Zupi*it s 19. sjednice Skolskoga odbora zajedno

sa pozivom za2\.sjednicu. Nije bilo primjedbi na zapisnik. Predsjednica je dala na usvajanje
Zapisnik sa lg.sjednice Skolskog odbora.
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Ad.2.

Po ovoj todki Dnevnog reda predsjednica je dalarijed ravnateljici Skole.
Ravnateljic a je odrLala prezerrtaciju putem koje je dlanove Skohkog odbora upoznala s

opdim uspjehom udenika, izostancima dok se nastava odriavalau Skoli, pedago5kim mjerama,
rcalizaciji radnih i nastavnih dana, brojnom stanju udenika, izbornoj nastavi, pohvalama
udenicima od strane Uditeljskog vije6a u Skolskoj 2021. 12022. godini, te da je bilo negativno
ocijenjenih, odnosno 14 udenika koji su i5li na produZnu nastavu. Dva udenika koja nisu pro5la
na prvom popravnom roku, te su upuieni na drugi koji ie se odrZao juder 23. kolovoza 2022.9,
su pro5la popravni ispit, tako da nemamo udenika koji su upudeni na ponavljaryerazreda.
S obzirom da nije bilo dodatnih pitanja preSlo se na sljededu todku Dnevnog reda.

Ad.3.

Po ovoj todki predsjednica Skolskog odbora je iznijela da tri odluke koje smo donijeli
elektronskim putem dana26.7.2022. godine, trebamo sada potvrditi.

Jednoglasno su potvrdene I
o Odluka o usvaianiu Polusodi5nies izvie5taia za 2022. sodinu '\,
o Odluka o izvr5eniu proraiuna za prvih Sest mieseci
. Odluka o usvaianiu I. Izmiena i dopuna Financiiskog plana za 2022. godinu

Ad.4.

_ Predsjednica SO po ovoj todki dala je rijed ravnateljici, koja je predloZila da voditelj
Skolskog Sportskog dru5tva bude kao i do sada Antonio Kostelac.

Jednoslasno ie usvoieno da voditeli Skohkos Sportskos dru5tva bude uiiteli
Antonio Kostelac.

, Ad.s.

Po todki primanje djelatnika po Javnom pozivu za obavljanje poslova pomo6nika u
nastavi po natjedaju od 13. 7 . do 2L7 . 2022. za udenike s teskodama u razvoju, ravnateljica je
upoznala dlanove Skolskog odbora da se prijavilo devet kandidata.

Dvije prijave su nepotpune ( - dostavljen samo Zivotopis i potvrda o
nekaZnjavanju, i :- dostavljen samo Zivotopis na mail).

Preostalih 7 prijava su pravovremene i potpune, s tim da za 5 pijava postoji i Potvrda
o zavr5enom osposobryavSdg za pomoinika u nastavi.

1. -A - Korenica
Hotelij ersko- turistidki tehnidar
prijava potpuna, IMA POTVRDU O ZAVRSENOJ EDUKACIJI

2. -V Korenica
Tehnidar Lelj eznidkog prometa
prijava potpuna, IMA POTVRDU O ZAVRSENOJ EDUKACIJI

3. -K
Pudko otvoreno udili5te u Karlovcu, smjer ekonomist
prijava potpuna, IMA POTVRDU O ZAVRSENOJ EDUKACIJI

4. -J. Korenica
SS Go,,qRii - smjer ekonomisr
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prijava potpuna, IMA POTVRDU o ZAVRSENoJ EDUKACIJI
5. D. -Udbina

Strudna prvostupnica javne uprave
PTiJAVA POIPUNA. IMA POTVRDU O ZAVRSENOJ EDUKACIJI

6,A -^ - Korenica
Hotelij ersko- turistidki tehnidar
PTiJAVA POTPUNA-IIEMA POTVRDU O ZAVRSENOJ EDUKACIJI

7. I ---_ e-Korenica
Hotelij ersko- turistidki tehnidar

PIiJAVA POtPUNA, NEMA POTVRDU O ZAVRSENOJ EDUKACIJI
Zaprijavljene kandidate koji nemaju edukaciju ista ie se organizirati.
Ravnateljica je predloZila da se primi 7 pomoinika u nastavi dije su prijave potpune i

pravodobne.

A-: ------ iednoglasno usvoien
V, i-, , .- iednoqlasno usvoien
Kr rovi6 -iednoglasno usvoien
Jt '-iednoglasnousvoien

D 'iednoglasno usvoien
A - "-iednoslasnousvoien
M ' 

-iednoglasno usvoien

Ad.6.

Po ovoj todki ravnateljica je upoznala dlanove daie Skola dobila suglasnost Ministarstva
znanosti za novo zapo5ljavanje strudnog suradnika knjiZnidara na pola rudnog vremena, a do
sada smo imali zaposlenog knjiZnidara na pola radnog vrernena, lioji ie sada raditi na puno
radno vrijeme u na5oj Skoli. Bududi da je Skola ove godine ,uporlilu i strudnog suradlika
psihologa od ove godine u Skoli sada imamo tri strudna suradnika; knjiZnidara,-pedagoga i
psihologa.

Po ovoj todci vi5e nije bilo rasprave.

Sjednica je zakljudena u 1 1,25 sati.

Zapisniiarka: Predsjednica Skohkog odbora:

,fo{ffi,}
Ana Stjepanqyii, tajnik Skolske ustanove




